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 פרוטוקול

  מועצת עיר קרית אתאישיבת 

 (5.2014.1) התשע" י"ב בניסן,  רביעיביום 

 

 :וכחיםנ

 ראש העיר -   מר יעקב פרץ

 עוזרת רה"ע -  גב' סימה הירשל 

 סגן רה"ע -  מר אריה מייזלס

 חבר מועצת עיר -  מר אברהם גרינבלום

 יועץ משפטי -  עו"ד חיים מלכא

 עו"ד יוסף סגל

 מהנדס העיר -   דניאלמר שמעון 

 גזברית -  גב' אסתר אברמסון

 חבר מועצת עיר -   מר מתי אבני

 חבר מועצת עיר -   מר עופר ברבי

 חבר מועצת עיר -  מר מאיר אוטומזגין

 חבר מועצת עיר - עו"ד סימון מושיאשווילי

 מבקר העירייה -  עו"ד אלישע שלם

 מנכ"ל -   מר בני חזן

 מ"מ וסגן רה"ע -  עו"ד מימון טולדנו

 סגן רה"ע -  מר אברהם מועלם

 חבר מועצת עיר -   מר ציון אסולין

 מועצת עיר תחבר -  מירב-עו"ד עטרה ברגר

 חבר מועצת עיר -  עו"ד עמנואל סולומונוב

 חבר מועצת עיר -   מר הרצל יהודה

 חבר מועצת עיר -  שלוש -מר רועי בן

 מועצת עיר תחבר -  עו"ד עדנה ניקיטצ'נקו

 חבר מועצת עיר -   מר איגור קמר
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 חבר מועצת עיר -   עו"ד יורם צברי

 

אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר מן המניין. מה שעומד לסדר  ע:"י. פרץ, רה

היום זה הרחבת שמות רחובות בגבעת אלונים. בגבעת אלונים אנחנו 

 לאה, אנחנו פתחנו מספרצריכים לעשות על כל הרחובות שבתוכנית המ

רחובות ומיד רשמנו אותם וגם העברנו את זה בהחלטה במועצת העיר 

 גם צריכים לתת שמות לכל הרחובות שנמצאים בתוך התוכנית. ואנחנו

-ומה שחשוב זה ברשימת שמות הרחובות מישיבת מועצת העיר מיום ה 

הושמטו מספר רחובות. מוצע להוסיף רשימת הרחובות שאושרו  30.7.14

את הרחובות לפי השמות שלהלן: נץ, הצוקית,  30.7.14-בבישיבת המועצה 

אז אלה השמות שאנחנו שרקרק, שחרור וצוצלת. יונה, תור, נקר, 

מוסיפים וזהו. אז יש לנו מישהו שרוצה להתייחס לשמות האלה או 

 למשהו אחר? 

אני לא רוצה להתייחס לשמות האלה. אני רוצה אם אפשר להעלות את  א. מייזלס:

 שם על שם השר אורי אורבך.  זה, לקרוא

 יש לנו ועדת שמות לגבי רחובות. ע:"י. פרץ, רה

 אני חושב שהוא ראוי.  א. מייזלס:

אז אנחנו נלך לועדת שמות ונבחן את השם. אלו השמות כרגע שעומדים על  ע:"י. פרץ, רה

 הפרק לפיתוחים החדשים שיש לנו בשכונות החדשות. 

 בסדר, אני לא דיברתי על זה ספציפית.  א. מייזלס:

אבל זה בהחלט ראוי שנתייחס אליו. בהחלט כן. יש עוד מישהו שמבקש  ע:"י. פרץ, רה

 הישיבה נעולה.. אושר פה אחדמשהו? מי בעד? 

 

 -סוף הישיבה  -

 


